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PREDLOG SKRAJŠANEGA ZAPISNIKA 
7. redne seje Občinskega sveta Občine Trbovlje, 

ki je bila v ponedeljek, 16. 11. 2015 ob 18. uri 
v sejni dvorani upravne zgradbe Občine Trbovlje 

 
NAVZOČI:  
 
Prisotni člani OS:  
Borut Dolanc, Alenka Forte, Mitja Vozel, Sara Sotlar, Janez Jontez, Marija Majcen, Andrej 
Šinkovec, Leana Tomič, Peter Jamnik, Irina Pintar, Iztok Hribovšek, Alenka Nemet Revinšek, 
Mitja Rozina, Gregor Meterc, Bogdan Šteh, Sonja Klančišar, Alojz Vajdič, Mira Rozman, 
Sebastjan Ledinek, Romana Guzej, Milan Žnidaršič, Marjana Eberlinc, Samo Guzej, Tadej 
Špitalar, Nataša Kukovič, Denis Tomše in Nika Potrpin.  
 
Sklepčnost: na seji je bilo prisotnih 27 članov OS od skupnega števila 27, kar je 100 %. 
 
Ostali:  
Na seji so bili prisotni tudi strokovni sodelavci Občine Trbovlje, novinarji, predsedniki 
krajevnih skupnosti, predstavniki javnih zavodov ter ostala zainteresirana javnost.  
 
Sejo je vodila županja, Jasna Gabrič. 
 
Po uvodnemu pozdravu s strani županje, Jasne Gabrič, je sledilo ugotavljanje prisotnosti 
članov občinskega sveta. 
 
Prisotnost je potrdilo 24 članov OS. 
 
Člani OS so bili pozvani k podaji pripomb na skrajšani zapisnik 6. redne seje občinskega 
sveta z dne 12. 10. 2015.  
 
Razprave ni bilo, zato je sledilo glasovanje.  
 
Prisotnost je potrdilo 25 članov OS.  
S 25 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 115 
 

1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme skrajšani zapisnik 6. redne seje občinskega sveta z dne 12. 10. 
2015. 

 
2. 

 
Sklep velja takoj. 
 



*** 
 

 
V nadaljevanju je županja, Jasna Gabrič skladno z 31. členom Poslovnika občinskega 
sveta brez razprave in glasovanja s predlaganega dnevnega reda umaknila 6. točko, ki naj bi 
se obravnavala po skrajšanem postopku ter člane OS pozvala k podaji morebitnih predlogov 
za umik točk z dnevnega reda in predlogov za razširitev dnevnega reda.  
 
Predlogov ni bilo, zato je sledilo glasovanje o sprejemu dnevnega reda kot so ga svetniki 
prejeli z vabilom, brez predloga 6. točke dnevnega reda, tako da se vse ostale točke 
ustrezno preštevilčijo.   
 
Prisotnost je potrdilo 25 članov OS.  
S 26 glasovi »ZA«, je bil sprejet 

 
S K L E P št. 116 

 
1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme dnevni red 7. redne seje občinskega sveta z dne 16. 11. 2015. 
 
DNEVNI RED: 
 
• Pregled realizacije sklepov 6. redne seje občinskega sveta z dne 12. 10. 2015  

(Razprava in sprejem) 
 
• Pobude in vprašanja članov občinskega sveta in informacije župana 
 
• Predlog Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 

a. Predlog za izdajo predhodnega soglasja k imenovanju direktorja Mladinskega centra Trbovlje 
(Razprava in sprejem) 
 

b.   Predlog za izdajo soglasja k imenovanju direktorja Gasilskega zavoda Trbovlje 
(Razprava in sprejem) 
 

c.  Predlog za izdajo predhodnega mnenja k imenovanju direktorja Centra za socialno delo 
Trbovlje 
(Razprava in sprejem) 

 
• Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Regionalna razvojna agencija Zasavje 

 (2. obravnava) 
 
• Predlog Odloka o priznanjih in nagradah Občine Trbovlje 

(2. obravnava) 
 

• Predlog Odloka o proračunu občine Trbovlje za leto 2016  
• obravnava) 

 
• Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zasavska ljudska univerza Trbovlje 

• obravnava) 
 

• Predlog Odloka o porabi koncesijske dajatve za trajnostno gospodarjenje z divjadjo  
• obravnava) 

 
• Predlog odpisa terjatev 

(Razprava in sprejem) 
 

2. 



 
Sklep velja takoj. 

 
 
 

Ad 1. 
Pregled realizacije sklepov 6. redne seje občinskega sveta z dne 12. 10. 2015 

Razprava in sprejem 
 

Po uvodni obrazložitvi s strani županje, Jasne Gabrič je sledilo glasovanje.  
 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
S 26 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 117 
 

1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme realizacijo sklepov 6. redne seje občinskega sveta z dne 12. 
10. 2015. 

 
2. 

 
Sklep velja takoj. 
 

 
 

Ad 2. 
Pobude in vprašanja članov občinskega sveta in informacije župana 

Razprava in sprejem 
 

Županja je pojasnila, da odgovorov s strani nekaterih institucij (Sindikat zaposlenih delavcev 
v TET in Zavoda RS za blagovne rezerve) nismo prejeli do časa, ko smo razpošiljali gradivo, 
zato so svetniki dobili odgovore na mizo. Predlagala je še, da bi direktorja Zavoda RS za 
blagovne rezerve, g. Zakrajška, povabili na katero izmed naslednjih sej. 
 
Vprašanja in pobude so podali naslednji svetniki: OS Alenka Forte, OS Andrej Šinkovec, OS 
Alojz Vajdič.   
 
Vsa podana vprašanja, vključno z odgovori, so navedeni v gradivu za 2. točko dnevnega 
reda.  
 
V nadaljevanju je županja, Jasna Gabrič podala naslednje informacije: 
 

• Potekala so pogajanja za financiranje občin v Dobovi z ministrom za finance, dr. 
Mramorjem. Pogajanja so bila neuspešna, zato dogovor ni bil dosežen. Župani bodo 
protestno prisotni na seji DZ, kjer se bo obravnaval Zakon o izvrševanju proračunov 
Republike Slovenije za leti 2016 in 2017. 

• Povabila je na odprtje športnega parka Kipe in ceste na Opekarni.   
 

 
 

Ad 3. 
Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

 



Ad 3.a 
Predlog za izdajo predhodnega soglasja k imenovanju direktorja Mladinskega 

centra Trbovlje 
 

Obrazložitev je podala predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, 
ga. Irina Pintar.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
Z 22 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 118 
 

1. 
 
Občinski svet Občine Trbovlje izdaja predhodno soglasje k imenovanju Katarine Nučič, stan. Cesta 
Tončke Čeč 2, Trbovlje, za direktorico javnega zavoda Mladinski center Trbovlje.    
 

2. 
 
Sklep velja takoj. 

 
 

Ad 3.b 
Predlog za izdajo soglasja k imenovanju direktorja Gasilskega zavoda Trbovlje 

 
Obrazložitev je podala predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, 
ga. Irina Pintar.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 119 
 

1. 
 
Občinski svet Občine Trbovlje izdaja soglasje k imenovanju Matjaža Lapija, stan. Gimnazijska c. 22, 
Trbovlje, za direktorja Gasilskega zavoda Trbovlje.    
 

2. 
 
Sklep velja takoj. 

 
 
 

Ad 3.c 

Predlog za izdajo predhodnega mnenja k imenovanju direktorja Centra za 
socialno delo Trbovlje 

 
 



Obrazložitev je podala predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, 
ga. Irina Pintar.  
 
V razpravi je OS Andrej Šinkovec izrazil veselje, da je kandidat končno izbran in da je 
strokovnjak na področju socialnega dela, žalosti ga pa dejstvo, da je kandidat iz sosednje 
občine. Svet je ob potrditvi kandidata gledal neodvisno na to, od kod prihaja in upa, da bo ta 
poteza – gesta opažena tudi v drugih občinah. Županja Jasna Gabrič je odgovorila, da je pri 
izbiri direktorja pomembna predvsem strokovnost in ne kraj bivanja. 
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 
 

S K L E P št. 120 
 

1. 
 
Občinski svet Občine Trbovlje daje pozitivno mnenje k imenovanju Roka Zupanca, stan. Veličkova 28, 
Hrastnik, za direktorja Centra za socialno delo Trbovlje.  
 

2. 
 
Sklep velja takoj. 

 
 
 
 

Ad 4. 
Predlog Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda Regionalna razvojna agencija 

Zasavje 
2. obravnava 

 
Obrazložitev pripravljenega predloga je podal vodja oddelka za finance, proračun in 
družbene dejavnosti, g. Kristjan Dolinšek.  
 
Obrazložitve glasu ni podal noben svetnik. 
 
Sledilo je glasovanje o naslednjem sklepu.  

 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
Z 19 glasovi »ZA« in 6 glasovi »PROTI« je bil sprejet 

 
S K L E P št. 121 

 
1. 
 

Sprejme se »Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Regionalna razvojna agencija Zasavje«. 
 

2. 
 

Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Regionalna razvojna agencija Zasavje se objavi v Uradnem 
vestniku Zasavja in začne veljati naslednji dan po zadnji objavi v uradnih glasilih ustanoviteljev.  
 

3. 
 
Sklep velja takoj, ko ga sprejme Občinski svet Občine Trbovlje. 

 



 
 

Ad 5. 
Predlog Odloka o priznanjih in nagradah Občine Trbovlje  

2. obravnava 
 

Predlog Odloka o priznanjih in nagradah Občine Trbovlje je predstavila predsednica Komisije 
za občinska priznanja, ga. Leana Tomič.  
 
Obrazložitve glasu so podali OS Alenka Forte, OS Samo Guzej in OS Marjana Eberlinc. 
 
OS Alenka Forte je obrazložila svoj glas »PROTI«, in sicer zato, ker se s takšnim odlokom 
postavlja hortikulturno društvo nad občinski svet. S tem, ko bo hortikulturno društvo podelilo 
te nagrade, se bodo ostale nagrade degradirale, s tem pa tudi celotno delo in ugled ljudi, ki 
so vse življenje delali za občino. Županja Jasna Gabrič je svetnici odgovorila, da so to hude 
obtožbe, saj ima najvišje priznanje v rokah občinski svet. Poudarila je še, da je delo, ki ga 
opravi hortikulturno društvo na tem področju težko in obsežno. 
OS Samo Guzej je obrazložil svoj glas »PROTI« iz podobnega razloga kot ga. Forte, saj 
meni, da gre za razvrednotenje in postavljanje hortikulturnega društva nad vsemi ostalimi 
društvi. 
OS Marjana Eberlinc je obrazložila, da bo tokrat glasovala »ZA«, saj gre za nagrado v višini 
samo ene plače. Kar se tiče dela hortikulturnega društva pa je mnenja, da bo le-to težko 
nehvaležno. 
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 14 glasovi »ZA« in 13 glasovi »PROTI« je bil sprejet 
 
 

S K L E P št. 122 
 

 
1. 
 

Sprejme se »Odlok o priznanjih in nagradah občine Trbovlje«. 
 

2. 
 

Odlok o priznanjih in nagradah občine Trbovlje se objavi v Uradnem vestniku Zasavja in začne veljati 
1. 1. 2016. 
 

3. 
 

Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 
 
 
 

Ad 6. 
Predlog Odloka o proračunu Občine Trbovlje za leto 2016 

1. obravnava 
 
 

Obrazložitev pripravljenega predloga je podal vodja oddelka za finance, proračun in 
družbene dejavnosti, g. Kristjan Dolinšek. OS Irina Pintar in OS Alenka Nemet Revinšek 
sta kot predsednici Komisije za gospodarstvo in proračun ter Komisije za družbene 
dejavnosti predstavili mnenje komisij glede predstavljenega predloga.  
 



V razpravi so sodelovali OS Marjana Eberlinc, OS Samo Guzej, OS Borut Dolanc, OS 
Alenka Forte, OS Leana Tomič ter OS Iztok Hribovšek.  
 
OS Marjana Eberlinc je zanimalo, kaj pomeni sofinanciranje vzgojiteljice v prvem razredu 
(predlog za 7 mesecev). To je bilo že večkrat predlagano in potem nekako nerealizirano. 
Vprašala je, ali to pomeni, da bi se s 1. 9. ukinila polovica tistega, kar sofinancira občina. 
Županja Jasna Gabrič je odgovorila, da bodo glede te zadeve še potekali sestanki. Na 
prvem sestanku so bili ravnatelji seznanjeni z vsemi podatki. Na podlagi zbranih podatkov iz 
naključnih občin je bilo ugotovljeno, da Občina Trbovlje sofinancira vzgojiteljice v višini 
90.000 €, medtem ko vse ostale občine (Domžale, Hrastnik,L) maksimalno 30.000 €. 
Ravnatelji so bili naprošeni za obrazložitev tega, vendar v tistem trenutku niso poznali 
odgovora. Zato bodo potekali še nadaljnji sestanki, na podlagi katerih bo znan dogovor. Na 
podlagi analiz je bilo tudi ugotovljeno, da marsikje občina financira nekaj, kar mogoče spada 
kam drugam ali pa več, kot je to v navadi kje drugje. OS Marjana Eberlinc je pojasnila, da 
se njeno vprašanje se ni nanašalo na financiranje. Zanimalo jo je, če to pomeni, da drugega 
učitelja v prvem razredu ne bo več. Odgovor je lahko samo da ali ne. Županja Jasna Gabrič 
je odgovorila, da ne, da bo drugi učitelj ostal, vendar bodo še potekali dogovori, v kakšnem 
obsegu. OS Marjana Eberlinc ji je odgovorila, da to pomeni, da se delno ukinja. Županja 
Jasna Gabrič je odgovorila, da zato,  ker je bilo ugotovljeno, da je v marsikateri občini en 
učitelj polovico časa v enem razredu in polovico v drugem, hkrati pa imata oba razreda 
prisotnega enega učitelja. OS Samo Guzej je podal pripombo, da Občina Trbovlje niža 
standarde na vseh področjih in se primerja z vsemi občinami. Županja Jasna Gabrič se z 
navedenim ni strinjala, pojasnila je, da se je treba odločiti ali bomo spodbujali še 
gospodarstvo ali bomo vse dajali samo v eno smer. OS Borut Dolanc se ni strinjal, da se 
varčuje na takšnih zadevah. Mnenja je, da ni možna primerjava z gospodarstvom ali cesto. 
Drugi učitelj se namreč izredno dobro obnese, sploh v prvih razredih, zato je mnenja, da je 
potrebno takšno šolstvo obdržati. Gospodarstvo se bo dvignilo takrat, ko se bodo začela 
pridobivati EU sredstva, kar se tudi pogreša v predstavljenem proračunu. Zaradi navedenega 
takšnega predloga ni mogel podpreti in je napovedal, da se bo glasovanja vzdržal. 
 
Županja Jasna Gabrič je pojasnila, da se pogovori potekajo zgolj o tem, kaj je za normalno 
delovanje potrebno in kaj je nad tem. Povedala je še, da imajo do drugega branja svetniki 
čas za predloge, ampak naj bodo predlogi konkretni in natančni – koliko in zakaj se bodo na 
eni strani sredstva namenila in kje se bodo posledično na drugi strani vzela.  
 
OS Alenka Forte je povedala, da verjame, da je trenutna situacija zelo neugodna in da je k 
temu veliko doprinesla država. Predlagala je, da bi članice Skupnosti združenja občin morale 
podati možnosti oziroma pobude državi, da bi začela investirati v gospodarstvo. Ne pa, da se 
za socialne transfere jemljejo krediti. Županja Jasna Gabrič je na to odgovorila, da je bila 
marsikatera pobuda že dana, vendar vsaka prileti ob zid in ne gre naprej. 
 
OS Leana Tomič je povedala, da je prav, da se na proračun pogleda tudi pozitivno. Res pa 
je, da je socialnih transferjev čedalje več, problem pa je tudi v tem, da ljudje ne dobijo 
zaposlitve. Občina tega ne bo mogla rešiti, to je stvar na državnem nivoju. Povedala je, da 
bo proračun s svojim glasom podprla. 
 
OS Iztok Hribovšek je vprašal zakaj je za leto 2016 v bilanci prihodkov predvidenih približno 
2,1 milijona € manj prihodkov in zakaj je predvidenih samo 70.000 € iz proračuna države in 
EU? Kristjan Dolinšek je na to odgovoril, da je imela v letu 2015 vpliv na kohezijska 
sredstva izgradnja Ceroz-a, 2. faza. Ta investicija se letos zaključuje. 70.000 € se nanaša na 
pričakovana sredstva iz naslova prijave Strategije trajnostne mobilnosti. Obstajajo še 
projekti, za katere ima Občina Trbovlje namen še pridobiti EU sredstva. Seveda pa vsak tak 
projekt zahteva lastno udeležbo. V 2. predlogu proračuna bo navedeno, katere investicije 
bodo v letu 2016 smatrane kot prednostne investicije. Če bodo takšne, za katere bomo imeli 
namen tudi pridobiti EU sredstva, potem jih bomo uvrstili tudi v proračun. 



 
OS Alenka Forte je vprašala ali občine kot soustanoviteljice RCR še plačujejo letno 
akontacijo in kakšna bo cena soudeležbe glede na nov razvojni center? Kristjan Dolinšek je 
odgovoril, da je za leto 2016 za namene RRA zaenkrat namenjeno 35.000 €. To je znesek, ki 
so ga v prvi predlog proračuna dale vse tri zasavske občine. Ali je to dovolj ali ne, se ta 
trenutek še ne ve. Veliko je odvisno od tega, kako hitro se bodo v tej novoustanovljeni 
agenciji začele stvari dogajati. Namreč, pooblastilo pristojnega ministrstva dobi RRA takrat, 
ko zadosti zahtevanim pogojem. V tem znesku je tudi znesek, ki bo po vsej verjetnosti 
odpadel na vse tri občine za čas v letu 2016, v katerem bo RCR še imel pooblastilo za 
izvajanje regionalnih razvojnih nalog. Dokler pristojno ministrstvo ne bo RCR-u vzelo 
pooblastil za izvajanje navedenih nalog, jih bo do takrat ta družba izvajala.  
 
OS Iztok Hribovšek je podal vprašanje glede kadrovskega načrta občinske uprave; 
navedeno je namreč, da se za 2016 planira zaposlitev dveh javnih uslužbencev na 
gradbenem področju. Zanimalo ga je, če so kakšni posebni projekti za ti dve osebi? Županja 
Jasna Gabrič je odgovorila, da za zaposlitev niso potrebni posebni projekti, ampak mora biti 
odprto delovno mesto s potrebnimi delovnimi nalogami. Že lansko leto je bilo obrazloženo, 
da je problem, da kadra z zahtevanim znanjem (univerzitetno izobražen gradbenik) na občini 
sploh ni. Zato je bil objavljen razpis in tudi v tem kontekstu je potekala reorganizacija OU, ki 
jo je OS potrdil. OS Borut Dolanc se je navezal na prejšnje vprašanje, saj je v mesecu 
februarju županja na seji OS zagotavljala, da v letih 2016 in 2017 ne bo novih zaposlitev v 
občinski upravi, ne glede na to, da je šlo nekaj ljudi v pokoj in jih OU zapustilo. Županja 
Jasna Gabrič je odgovorila, da to ni res, saj so OS SDS takrat vprašali, ali se bo dodatno 
zaposlovalo in takrat je bilo obrazloženo, da ne. Tudi upokojenih zaposlitev se do sedaj ni 
nadomeščalo, se pa v letu 2016 še dve osebi upokojujeta, prav tako je predvideno 
upokojevanje za leto 2017. 
 
Prisotnost je potrdilo 25 članov OS.  
Z 19 glasovi »ZA«, je bil sprejet 

 
S K L E P št. 123 

 
1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje potrjuje 1. predlog Odloka o proračunu Občine Trbovlje za leto 2016, 
kot primernega za javno obravnavo. 
 

2. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje potrjuje Letni načrt razpolaganja s stvarnim premoženjem Občine 
Trbovlje za leto 2016, kot primernega za javno obravnavo. 
 

 
3. 
 

Občinski svet občine Trbovlje daje dokumente iz 1. in 2. točke tega sklepa v 15 – dnevno javno 
obravnavo, ki bo trajala do vključno torka, 1. decembra 2015. Vse pisne pripombe morajo najkasneje 
ta dan prispeti na Občino Trbovlje. 
 

4. 
 

Za drugo obravnavo dokumentov iz 1. in 2. točke tega sklepa, županja pripravi dopolnjen predlog 
glede na lastne predloge in prejete pisne pripombe in predloge v času javne obravnave. 
Razprava članov Občinskega sveta Občine Trbovlje na 7. redni seji se šteje kot del javne obravnave. 
 

5. 
 



Sklep velja takoj. 
 
 
 

Ad 7. 
Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda  

Zasavska ljudska univerza Trbovlje 
1. obravnava 

 
Obrazložitev pripravljenega gradiva je podal strokovni sodelavec, g. Branko Krevl.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
S 26 glasovi »ZA« je bil sprejet 

 
S K L E P št. 124 

 
1. 

 
Opravi se 2. obravnava predloga Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zasavska ljudska univerza 
Trbovlje. Predlog se daje v 15 – dnevno javno obravnavo, ki začne teči naslednji dan po sprejemu 
tega sklepa.     
 

2. 
 
Na podlagi sklepov, pripomb, stališč in dopolnitev iz javne obravnave in 1. obravnave na občinskem 
svetu, se pripravi predlog odloka za 2. obravnavo. 
 

3. 
 
Sklep velja takoj, ko ga sprejme Občinski svet Občine Trbovlje.  
 

*** 
 

Ad 8. 
Predlog Odloka o porabi koncesijske dajatve za trajnostno gospodarjenje z 

divjadjo 
1. obravnava 

 
Obrazložitev pripravljenega gradiva je podal strokovni sodelavec, g. Branko Krevl. OS Irina 
Pintar, OS Alenka Nemet Revinšek in OS Romana Guzej so kot predsednice Komisije za 
gospodarstvo in proračun, Komisije za družbene dejavnosti ter Komisije za varstvo okolja, 
urejanje prostora in infrastrukturo predstavile mnenje komisij glede predstavljenega predloga.  
  
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
S 26 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
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1. 
 
Opravi se 2. obravnava predloga Odloka o porabi koncesijske dajatve za trajnostno gospodarjenje z 
divjadjo. Predlog se daje v 15 – dnevno javno obravnavo, ki začne teči naslednji dan po sprejemu tega 
sklepa.     

2. 



 
Na podlagi sklepov, pripomb, stališč in dopolnitev iz javne obravnave in 1. obravnave na občinskem 
svetu, se pripravi predlog odloka za 2. obravnavo. 
 

3. 
 
Sklep velja takoj, ko ga sprejme Občinski svet Občine Trbovlje.  

 
 
 

Ad 9. 

Predlog odpisa terjatev 
Razprava in sprejem 

 

 
Obrazložitev pripravljenega gradiva je podal vodja oddelka za finance, proračun in družbene 
dejavnosti, g. Kristjan Dolinšek.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Prisotnost je potrdilo 25 članov OS. 
S 27 glasovi »ZA« je bil sprejet 
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1. 

 
Občinski svet Občine Trbovlje sprejme sklep o odpisu terjatev do naslednjih subjektov: 
 

• Alojz PODMENIK v višini 4.795,39 EUR, 
• Miroslav ALIĆ v višini 2.953,44 EUR, 
• Branko ŠPOLJARIČ v višini 5.421,29 EUR,  
• Milan JUVAN v višini 6.070,84 EUR,  
• Kovač Damjan s.p. v višini 9.001,75 EUR,  
• Društvo mobiliziranih Slovencev v nemško vojsko v višini 2.364,46 EUR. 

 
2. 

 
Sklep velja z dnem sprejetja.  

 
 

 
Seja je bila zaključena ob 1935. 
 
 

 

Zapisala:                      
Vesna JESIH              
 
          Županja občine Trbovlje
          Jasna GABRIČ, mag. 
               


